
Skolebestyrelsesmøde. Ullerup Bæk Skolen
G.juni 2024 på afd. Skolesvinget, kl 17-19
Foreløbig dagsorden.

de indkaldt
f:
P erent:

rd styrer:

fbud:

mærk!

lian Kjærsgaard

ussi Ærbo Sandgren

Per Gaston Nielsen

Emil Larsen, Vibeke Garrigues Rehr, Louise Fauerskov Eriksen

lian Kjærsgaard (formand)
Per Gaston Nielsen (næstformand)
Marie Sejr
Emil Larsen

homas Heide-Jørgensen
Peder Holm Fahlén

ibeke Garrigues Rehr

Louise Fauerskov Eriksen - medarbejderrepræsentant
Michala Liv Skovgaard Jakobsen - medarbejderrepræsentant
Christina Rishøj Hansen - medarbejderrepræsentant
ussi Ærbo Sandgren - afdelingsskoleleder

Curt Graugaard Jensen - distriktsskoteleder

5.

6.

Dagsordenspunkt
Hvad drejer sagen sig om

Nyt fra elevrådet
Elever deltager

Kommissorium for tænketank om

overgang mellem 6. og 7.klasse

Medarbejdertilfredsheds-
undersø else 2024. ila

Organisationsdiagram UB S 2024
ila )

Skoleudviklingssamtale -
referat maj 2024 (bilag)
SB-status på skoleåret 2023-2024

D:drøft id
: Orient

B: beslut

1700-
1705

1705-
1720

1720-
1735

1735-
1750

1750-

Referat

Skolefest: elevrådet har solgt kasserede bøgerfra
biblioteket.

Loppemarked: Der bliver solgt borde.
ækkebrevskonkurrence

nske om madbod og vandautomat.
Hvis der skal laves en madordning, skal der laves et
princip i SB.

ussi informerer omkring kommissoriet.
Rødtråd i forhold til overgang mellem 6. og 7. årgang
Opfordring til at inddrage forældre fra 4. årgang.
Ramme bredt i forhold til

mangfoldigsammensætning af forældre.
Bilaget drøftes.
Undersøgelsen bruges til at se tendenser.

ennemgået
iver et godt overblik
ennemgået

1805
1805-

1815
Hængepartier fra tidligere er ved at være væk.
Der skal findes mødedatoer for næste skoleår 24/25



Rollefordelmg fmd. /næstfonnand O

Principper, udfærdigelse og
struktur

B

9. Status formandssamarbejde, virke O

10 Tilbagemelding møde med fmd. BSU O

11. Focus-område skoleåret 2024-2025 O

12. Fasdæggelse af møderække for
emmende skoleår.

13. Evt.

Der bliver inden sommerferien udsendt et idekatalog
med mulige emner til næste år.

1815-Per og Allan arbejder tæt sammen omkring
1825 ormandsskabet.

Hvis der sendes mail, opfordres der til at sætte begge
på som afsender.

1825- Der bliver lavet en fælles skabelon for principper, så
1835 e får samme struktur og layout.

rbejdet med vedligeholdelse af principper
remadrettet, man ønsker at øge kvaliteten ved at

inddrage en medarbejderrepræsentant.

Der bliver lavet en skabelon der kan skrives ind i.

Der er mulighed for at Allan kan være med første
ang man starte et princip.

Der kommer en prioriteret rækkefølge for
rincipperne.

1835- Det forventes der bliver valgt en ny formand i
1840 Erritsø.

kærmtid forventes at blive en fremtidig tematik.
1840- >et undersøges om der er lovmæssige krav for
1845 vartid på høringsfi^ster.

1845- nsker et øget samarbejde med afdelingsrådene
1850 g medarbejderrepræsentanterne.

er er en medarbejder (Charlotte Mikkelsen) til
ådighed, som kan rådgive og vejlede

skolebes eiser.

1850- Curt og formænd fra skolebestyrelsen vil gerne
1900 viteres til et møde i det kommende skoleår. Det

ehøver ikke at være det første møde, der holdes.

øderække for skoleår 24/25

andag d. 26. august kl. 17-19 (Skjold)
irsdag d. 8. oktober kl. 17-19 (Nr. AUé)
årsdag d. 5, december kl. 17-19 (Skolesvinget)
irsdag d. 4. febmar kl. 17-19 (Skjold)
andag d. 31. marts kl. 17-19 (Nr. Allé)

orsda d. 12. 'uni kl. 17-19 Skolesvin et

10 kolebestyrelsens synlighed på forældremøder.
min Det bliver en tematik i 24/25.

Der er et ønske om at lave en årlig rapportering
rå formanden. Det er et lovkrav.

Økonomiudvalget er stadig eksisterende. De
bliver indkaldt til et møde inden

bestyrelsesudvalget, hvor der kan spørges til
detaljerne.



14. Næste møde

Underskrifter

Allan Kjæ ard f

Emi Larsen

Peder Holm Fahlén

.^-^

Marie Sejr

^^^

Michala Liv Skovgaard Jakobsen
meda e' errep æs t t

Per Gasten Nielsen (næstform)

Thorftas e-Jørgensen

Vibeke Garrigues Rehr

Louise Fauerskov Eriksen
Medarbejderrepræsentant

^^^^ \
iristinå Rishøj Hansen J

medarbejderrepræsentant


